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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvilke fordele der er ved at give pendlere en forholdsvis større 

tilskyndelse til at bruge bil frem for tog, når de pendler over Storebælt? 

 

Svar 

Pendlerne har i forvejen stor tilskyndelse til at benytte kollektiv transport. Staten giver 

allerede et meget stort årligt tilskud til DSB og dermed også de togrejsende. Det er desu-

den bilisterne, der står for hovedparten af Storebæltsforbindelsens indtægter – og bilister-

ne betaler oftest også en betydelig højere pris for at køre over broen.  

 

Herudover er der også pendlere, der ikke kan benytte sig af kollektiv transport for at 

komme på arbejde på den anden side af broen. Regeringen ønsker derfor med det frem-

satte lovforslag at give en hjælpende hånd til de bilister og motorcyklister, der pendler 

over Storebæltsforbindelsen.  
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